
Minnesanteckningar samverkansgrupp seniorer den 9 Maj 2023  

 

Föregående möte. 

Föregående mötes protokoll gicks igenom och Medelaine Maxe berättade att taxan för trygghetslarm 
är utifrån självkostnadsmodell. 
Dessutom redovisades platssituationen som beskriver vakanser inom somatiska avdelningar, samt 
balans inom demensboende. 

 

Ekonomi. 

Då tertialuppföljningen väntas bli klar först om någon vecka fanns inget att redovisa. 
Håkan Larsson berättade lite om upplägg och processen runt 2024 års budget. 
 

Roberth Huss 
Nya VD:n för AB LaxåHem och Laxå kommunfastigheter AB, Roberth Huss presenterade sig. 

Bland annat berättade han om en inventering av belagda gator och dess status, med tillhörande 
prioritering. 
Där diskuterades även punkten runt behovet att rusta upp Ågrenavägen i Hasselfors, samt 
koordinering mellan Gata/Park och LaxåVatten. 
 
Väntjänst. 
Väntjänst är efter att ha legat nere på gång att tas upp igen. 
Ansvarig bjuds in till nästa möte. 

Information runt dagvattentaxa. 

Rickard Nilsson VD LaxåVatten berättade om dagvattentaxan som infördes vid årsskiftet. 
Den baseras på modell från Svenskt Vatten i enlighet med resten av Sverige. 
I Laxå valdes bland annat av kostnadsskäl och enkelhet modellen som utgår från storlek på fastighet 
och inte modellen som baseras på hårdgjord yta inom fastighet. 
Under hösten kommer LaxåVatten besöka orterna i kommunen för uppföljande möten då frågor runt 
taxan finns. 
 
Skolan. 
Skolfrågor och Sveriges bästa skola diskuterades. 
 
Nästa möte. 

20/9 kl. 09.00-11.00 

 


